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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2018-12-06 

Plats:   Orrliden 

 

Närvarande  Alf Svensson 

  Olle Nilsson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Roger Gill 

Johan Sjöberg 

Satu Verlinna 

Ulrika Kårefjärd 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande:  

 

  

  

1. Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet öppnat.  

 

2. Dagordning  
Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående protokoll  
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Jubileumsåret 

a. 100-åringen 
Tidningen har fyllt med fler sidor och därmed ökar tryckkostnaden till 

27 090kr. Vi kommer även öka på till 1200ex. Gubbklubben skjuter till ca 

12 000kr till tidningens ökade omkostnader. 

b. ”Happenings” 
Inget nytt möte har hållits sedan sist, men lite info har inkommit kring 

foodtrucks och det skulle bli rätt dyrt. Vi får kolla vidare med Ekmans. 
Nina har stämt av med Sörmlandsidrotten vad det kostat att ha André 

Pops som konferencier till Sörmlandsgalan och det var rätt dyrt – 

kostade 55 000kr. Nu är ju vår fest mindre, men då har vi i alla fall något 

hum om priset. 

 

5. Ordförandens punkt 
I övrigt inget att rapportera. 
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6. Nya Orrliden 

a. Planerna 
Det har visat sig att belysningsstolparna inte blivit försedda med eluttag 

som det, enligt upphandlingen, skulle göras. Det tog ett tag att fixa till, 

men är nu ordnat. Däremot upptäckte det att det var dåligt med 

inmatning på strömmen, över lag, till Orrliden. Det behöver ses över 

ordentligt inför ombyggnationerna! 

Det ska monteras klätterskydd på stolparna och dessa måste på plats 

innan vi kan få godkänt att använda planerna. 

Staketet runt anläggningen är nu nedplockat och vi ska få ett helt nytt, 

grönt, staket istället. Vi ska försöka få till en omdragning av staketet så 

vi kan få till mer parkeringsplatser längs staketet. 

b. Byggnaden 
Nu börjar det hända lite inomhus utifrån de extrapengar som 

kommunen ska skjuta till i befintlig byggnad. 

Blandningsventilen ute vid pannan är bytt och nytt golv är lagt i två av 

omklädningsrummen. 

Toalettstolar och handfat är bortplockade och ska ersättas av 

energisnåla stolar och sensorstyrda blandare i handfaten. Även 

dörrarna till toaletterna är bytta. 

Armaturerna i taken är nedplockade och ska bytas ut mot LED och på 

toaletterna ska det vara sensorstyrda lysen. 

Maria har fått en ny, säkerhetsklassad, dörr till kansliet. 

Fönstren har gallerförsetts i samlingssalen. 

I nästa vecka ska Marias rum få ny matta och väggarna ska målas om. 

Köksbeställningen hade, av någon anledning, fallit bort så den 

uppfräschningen blir först efter jul. 

c. Avtal, skötsel av Orrliden 
Inget nytt att rapportera, kommunen har ännu inte återkommit. 

 

7. Konsulentens rapport  

a. Säkerhet Orrliden 

Vi inväntar fortfarande en offert från Säkra larm. 

 

• En förfrågan om nya supportertröjor – ska undersökas via Intersport. 

• Maria blev uppringd av fancloud.se för att höra om vi vill ha våra matcher 

sända, live, via nätet. Den som vill titta på matchen kan välja om de vill 

betala en summa eller inte.  

Som förening får vi 70% av intäkterna, tittare och reklamintäkter, med 

fanclub behåller 30%. Vi har fått ett avtalsförslag skickat och ska titta 

vidare på det innan vi beslutar något, men det låter väldigt intressant. 

• Jäder och BK Sport har gjort inlägg i tidningen angående AFC’s hantering 

av deras uppstart av ungdomslag. Breven har gått ut till alla föreningar för 

kännedom. 
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• SöFF behöver få in namn på kontaktperson rörande Diplomerad förening. 

Därefter får vi en inloggning så vi kan starta självskattningsenkäten. 

• Maria och Johan var på SöFFs representantskapsmöte i förra veckan. 

• Ungdomsforum var den 3/12 och Malin, Tomas samt Maria representerade 

föreningen och på agendan var det fokus på ”Alla är olika – olika är bra”, 

dvs bla om jämställdhet och hedersrelaterat våld. 

• Maria har bokat lagfoton till nästa år. Det blir via Express-bild. 

• Vi behöver uppdatera vår miljöpolicy med hanteringen kring 

konstgräsplanerna. 

• Maria har, utifrån Cina Lindströms material, tagit fram en folder för nya 

spelare. Den innehåller info om och från klubben. 

• Malin Andersson har skickat en förfrågan till klubben om att få länka in sin 

webbsida på klubbens hemsida. Hennes webbsida innehåller mycket 

matnyttigt kring fotbollen. Styrelsen beslutar att länka till hennes sida från 

vår klubbsida. 

 

8. Jämställdhetsarbete  
Ulrika har träffat kvinnojouren Moa och de önskade komma hit och hålla i en 

utbildning/ett föredrag för oss i styrelsen efter årsskiftet. Vi tar gärna emot 

dem. Ulrika kontaktar dem i frågan. 

 

9. Ekonomi  
Ekonomin ser stabil ut. 

De 400 000kr som fanns på fasträntekonto har nu överförts till bankkontot. Vi 

fick dryga 2200kr i ränta på pengarna. Men vi avvaktar med att låsa dem 

igen till dess att vi ser hur kostnaderna ser ut inför nästa år med planskötsel och 

100-årsfirande. 

Eskilstuna kommunföretagare har nu gått in som sponsorer till föreningen. 

 

10. Verksamhetsfrågor  
 

a) Ungdom 

Inget nytt att rapportera, mer än att lagen längtar att få komma ut på de nya 

planerna. 

Vi behöver ha en juniortränare till de 30 spelare som nu finns i laget. 

 

b) Senior 

Olle ska ta ny kontakt med Thord angående förnyat kontrakt. 

 

c) Arrangemang 

Inga övriga arrangemang planerade resterande del av året. 

 

11. Skrivelser  
Inget inkommet utöver de Maria redan mailat ut till oss vartefter det kommer 
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till föreningen. 

 

12. Övriga frågor  
Vi kommer, som vanligt, att sitta vid Konsum och sälja Bingolotter inför 

uppesittarkvällen innan julafton. Vi bemannar enligt följande: 

Lördag 22/12 14-16 Ullis och Alf 

Lördag 22/12 16-18 Nina och Satu 

Söndag 23/12 14-16 Maria och Micke 

Söndag 23/12 16-18 Olle och Roger 

 

För övrigt inga övriga frågor. 

 

13. Nästa möte  
Nästa möte är måndag 7/1 2019 kl. 18:00 på Orrliden. 

 

 

14. Mötets avslutning  
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Alf Svensson 


